
Distriktsskole Ølstykke 

 

 

 

 

Skolebestyrelsen 
 

 

 

Referat af skolebestyrelsens møde den 22. maj 2023 

 

Til stede: Ane, Louise, Nina, Marie, Lone, Sebastian, Lars, Brian, Pia og Stefan 

Afbud: Merete 

 

Mødet blev holdt på Søhøjskolen. 

 

1. Godkendelse af dagsorden (5 min.) 

Godkendt. 

 

2. Godkendelse af referat (5 min.) 

Godkendt. 

 

3. Nyt fra elevrådet (5 min.) 

Deltog ikke. 

 

4. Opsamling fra dialogmødet (25 min.) 

Opsamling ved Merete (jf. tidligere fremsendt materiale). Hvad er proces-

sen herfra? 

 

• Der har været enkelte reaktioner, som har været positive. 

• Der har været en enkelt kommentar om, at spørgsmålene kunne 

være svære at svare på. 

• Næste år skal invitationen sendes ud på opslagstavlen, så vi sikrer 

størst mulig tilslutning.  

• Besvarelserne viser stor enighed i forhold til problemstillingerne, 

både trivsel og skærmpolitik, og der er dermed opbakning til at ar-

bejde videre med processen. 

• PLC arbejder på at opstille mulige metoder ift. fællesskab og 

skærm. 

 

Det er vigtigt, at meldingen om ovenstående rammer personalet før års-

planlægningen begynder, så det kan indtænkes tidligt. 

 

Der skal skabes en bevidsthed om, hvad eleverne selv oplever og opnår ved 

ændret skærmadfærd. 
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Vi skal være opmærksom på at kommunikere, hvad vi gerne vil opnå med 

forsøget. 

 

Ordensreglerne justeres til, hvis der er behov for det. 

 

Der laves en opfølgning til forældrerødderne, hvor vi siger tak for, at de 

kom. Ane skriver udkast og sender til Bettina, som sender ud på aula. 

 

Der skal opmærksomhed på, at pauserne “skal udfyldes” af noget andet 

end mobiler. 

 

Materialet fra mødet giver os nogle hint om, hvilke punkter der skal uddy-

bes, når man ikke længere har mobilen. 

 

5. Trivselsmåling (30 min.) 

Er der noget, vi bliver opmærksomme på? 

 

Der er udsendt materiale. 

Toiletter og støtte/inspiration er de to punkter der “springer i øjnene”. 

Der er også udslag på spørgsmålet om tryghed i skolen. 

 

Bilag: Skolerapport 0-3 klasse MA 

 Skolerapport 0-3 klasse SØ 

 Skolerapport 4-9 klasse MA 

 Skolerapport 4-9 klasse SØ 

  

6. Kommende forældremøder 2023 (20 min.) 

Der er sendt oversigt ud over kommende forældremøder for 2023.  

Der er ændringer til datoerne, som vil blive fremsendt senere. 

 

Er dagsordenen på plads? (Trivsel på klasseniveau) 

Louise har rettet planen til, og den er delt mellem medlemmerne. Ane spør-

ger Merete om de sidste datoer. 

Vi skal være opmærksomme på differentieringen ift. årgange. Temaet skal 

være ”fællesskabet tilbage” og gerne krydret med tal. Vi skal pointere, at 

det er et fælles ansvar mellem forældre og skole.  

Ane kommer med et oplæg til næste møde. 

 

7. Dialogmøde med SSU (10 min.) 

Hvem deltager? 

 

Nina, Louise, Lone, Stefan og Pia deltager. Hvis andre, så skriv til Bettina. 

 

• Dialog om varierede skoledage og åben skole.  

• SB Egedal vil gerne tale om budgettildelingsmodellen. Hvilke kriteri-

er ligger til grund for tildelingsmodellen? Kan vi i Ølstykke bakke op 

om dette? Enighed om nej tak. 

 



 side 3 af 3 

 

8. Status på den lokale økonomi/situation (15 min.) 

https://www.egedalkommune.dk/politik/politiske-udvalg/skole-og-

uddannelsesudvalget/dagsordener-og-referater-fra-skole-og-

uddannelsesudvalget?recordId=2510 

 

Der skal udvises tilbageholdenhed den kommende tid, men økonomien er i 

balance. Vi håber, at vores omhu gavner os sidst på året. Opmærksomhed 

på, at økonomien selvfølgelig påvirker tovoksentimerne. 

 

9. Nyt fra formand og ledelse 

Stillingsopslag til to distriktslederstillinger er slået op. Stefan tilkendegiver, 

at han er i ansøgerbunken. 

 

10. Eventuelt 

 

Ane spørger til byggeriet og udenomsarealer. Det forventes færdigt og af-

sluttet i løbet af sommerferien. 

 

Nina spørger om redskaber og øvelser, der kan fordre god vejrtrækning 

osv. i forbindelse med trivselsarbejdet. Efter ferien skal personalet arbejde 

med low arousal.  

 

Orkestermester – fortsætter det? Ja! Musikskolen og skolen samarbejder 

om at få lavet en fireårig aftale. Musikskolen er opmærksom på at arbejde 

ind i den kultur, vi har på skolen. Musikskolen skal være opmærksom på, at 

de børn, der har deltaget i Orkestermester i mange år, stadig skal udfordres 

og have noget at komme for. 
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